MIT HUND IN HERNALS WITH DOG IN HERNALS



- **1** Fressnapf Tierfutter / Animal feed
- 2 Tierarzt / Veterinary
 - Hundekotsackerl / Dog waste bag

- **3 The Dog Care Company Hundesalon**
- 4 Hundezonen im Park / Dog zones in parks

Allgemeine Informationen

In Wien sind Vierbeiner an allen öffentlichen Orten an der Leine oder mit Maulkorb zu führen, Maulkorb- und Leinenpflicht gilt für alle Listenhunde

Sauberkeit ist ein MUSS: Verstöße gegen die Entsorgung von Hundekot werden geahndet. Bitte verwenden Sie Hundekotsackerl, die überall in der Stadt zur Verfügung stehen.

In Theatern und Museen ist die Mitnahme von Hunden verboten. Ausgenommen sind Blindenführhunde, diese dürfen in viele Institutionen mitkommen.

Öffentliche Verkehrsmittel

Hunde benötigen einen eigenen Fahrschein und fahren zum halben Preis. In den öffentlichen Verkehrsmitteln besteht gesetzliche Maulkorb- und Leinenpflicht.

Kleinere Hunde, die in einem geeigneten Transportbehälter befördert werden, benötigen keinen Fahrschein.

Parkanlagen

Parks und auf Lagerwiesen müssen Hunde an der Leine geführt werden. Das Betreten der Rasenflächen ist nur in gekennzeichneten Hundezonen bzw. Hundeauslaufplätzen erlaubt. Vierbeiner dürfen keinesfalls auf Kinderspielplätze oder Sandkisten.

General information

In Vienna, four-legged friends are to be kept on a leash or with a muzzle in all public places; a muzzle and leash are mandatory for all listed dogs

Cleanliness is a MUST: violations of the disposal of dog waste will be punished. Please use dog waste bags, which are available throughout the city.

Dogs are not allowed in theaters and museums. Exceptions are guide dogs for the blind, they are allowed to come with you to many institutions.

Public transportation

Dogs need their own ticket and travel at half price. There is a legal obligation to wear a muzzle and a leash on public transport.

Smaller dogs that are transported in a suitable transport container do not require a ticket.

Parks

Dogs must be kept on a leash in parks and camp meadows. Stepping onto the lawns is only permitted in marked dog zones or dog exercise areas. Four-legged friends are not allowed on children's playgrounds or sandpits.